
   
 

  

VEREJNÁ DISKUSIA 
 
 

o budúcom využívaní frekvenčného pásma 10150 - 10650 MHz  
 

 
     Úrad pre reguláciu elektronických komunikácií a poštových služieb (ďalej len „úrad“) ako 
národný regulátor a cenový orgán v oblasti elektronických komunikácií zodpovedný, okrem iného,   
aj za správu frekvenčného spektra, zvažuje budúce využívanie frekvenčného pásma 10150 – 10650 
MHz (ďalej len „10 GHz“).   
 

Frekvencie z frekvenčného pásma 10 GHz boli určené pre pevné pozemské systémy 
pomocou ktorých sa zriaďujú a prevádzkujú verejné bezdrôtovej prístupovej elektronickej 
komunikačnej siete za účelom poskytovania elektronických komunikačných služieb koncovým 
užívateľom na základe CEPT odporúčania ERC/REC 12-05.  
 

Úrad s cieľom podpory nových technológií a investícii do nových technológii, ako aj v zmysle 
predvídateľnosti trhu zavažuje opätovne prerozdeliť a prideliť v dostatočnom časovom predstihu 
pred ukončením platnosti súčasných individuálnych povolení frekvencie z tohto frekvenčného 
pásma.  
 

Úrad uskutočňuje túto Verejnú diskusiu s cieľom zistiť záujem o využívanie frekvencií z 
frekvenčného pásma 10 GHz pre pevné pozemské systémy, ako aj zistiť názor poskytovateľov 
verejných elektronických komunikačných služieb na možnosti opätovného prideľovania týchto 
frekvencií. 

 
Svoje stanoviská k otázkam definovaným úradom, ako aj pripomienky a návrhy nad rámec 

týchto otázok, prosím, predložte v písomnej alebo elektronickej forme na adresu: 
 
 

Príspevky do verejnej konzultácie je možné zasielať v tlačenej forme na adresu: 
 
Úrad pre reguláciu elektronických komunikácií a poštových služieb  
Továrenská 7, P. O. Box 40  
828 55 Bratislava 24  
 
alebo v elektronickej forme na e-podatelna@teleoff.gov.sk v termíne do 19.11.2020. 
 
 
 
V Bratislave, dňa 04. novembra 2020 
 
                                                                                         
 
 
 
        Ing. Milan Mizera 
 riaditeľ odboru správy frekvenčného spektra 
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